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Stadsfullmäktige § 100 16.12.2020

Mötets laglighet och beslutförhet

FM § 100

Beslut: Sammanträdet konstaterades vara lagligt och beslutfört.

  Det gick inte att få bildförbindelse med ledamöterna Karolina
Hovi, Pasi Laiho och Pertti Lohenoja, Samtliga tre ledamöter
meddelade att avsaknaden av bildförbindelse inte för deras del
utgör ett hinder för att fortsätta sammanträdet.

 ---



LOVISA STAD PROTOKOLL 10/2020 5

Protokolljust.

Stadsfullmäktige § 101 16.12.2020

Protokolljusterare

FM § 101

Beslut: Till protokolljusterare valdes ledamöterna Maria Grundström och
Daniel Hannus.

 ---
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Stadsstyrelsen § 324 07.12.2020
Stadsfullmäktige § 102 16.12.2020

Begäran om beviljande av avsked från förtroendeuppdrag, Rahkonen

1051/00.00.01/2020

STST § 324
 Beredning: direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

 Erkki Rahkonen har med ett brev daterat 12.11.2020 med
hänvisning till hälsoskäl begärt om avsked från sina
förtroendeuppdrag som ersättare i  nämnden för näringsliv och
infrastruktur och ersättare i byggnads- och miljönämnden. 

 Enligt 70 § i kommunallagen kan den som har giltiga skäl avgå
från ett förtroendeuppdrag. Det organ som utser den
förtroendevalda beslutar om beviljande av avsked. I detta fall
beviljas avsked från förtroendeuppdraget av stadsfullmäktige.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen föreslår stadsfullmäktige att stadsfullmäktige

1. beviljar Erkki Rahkonen avsked från uppdraget som ersättare i
nämnden för näringsliv och infrastruktur

2. beviljar Erkki Rahkonen avsked från uppdraget som ersättare i
byggnads- och miljönämnden

3. väljer en ny ersättare till nämnden för näringsliv och infrastruktur i
stället för Erkki Rahkonen

4. väljer en ny ersättare till byggnads- och miljönämnden i stället för
Erkki Rahkonen.

 Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---
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FM § 102

Förslag: Stadsfullmäktige

1. beviljar Erkki Rahkonen avsked från uppdraget som ersättare i
nämnden för näringsliv och infrastruktur

2. beviljar Erkki Rahkonen avsked från uppdraget som ersättare i
byggnads- och miljönämnden

3. väljer en ny ersättare till nämnden för näringsliv och infrastruktur i
stället för Erkki Rahkonen

4. väljer en ny ersättare till byggnads- och miljönämnden i stället för
Erkki Rahkonen.

Beslut: Stadsfullmäktige beslutade

1. bevilja Erkki Rahkonen avsked från uppdraget som ersättare i
näringslivs- och infrastrukturnämnden.

2. bevilja Erkki Rahkonen avsked från uppdraget som ersättare i
byggnads- och miljönämnden.

3. välja Pauli Kopiloff till ny ersättare till näringslivs- och
infrastrukturnämnden i stället för Erkki Rahkonen.

4. välja Jukka Penttilä till ny ersättare till byggnads- och miljönämnden i
stället för Erkki Rahkonen.

 ---
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Stadsstyrelsen § 297 09.11.2020
Stadsfullmäktige § 91 18.11.2020
Stadsstyrelsen § 327 07.12.2020
Stadsfullmäktige § 103 16.12.2020

Att bevilja Oy Apotti Ab proprieborgen, tilläggsborgen (programmet för kommunalt
företagscertifikat)

444/02.02/2020

STST § 297
 Beredning: direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

 Oy Apotti Ab:s extraordinarie bolagsstämma 27.10.2020 beslutade
be ägarna att bevilja ytterligare borgen genom att ge proprieborgen
i proportion till deras äganderätt för att få den finansiering som
krävs för Oy Apotti Ab:s verksamhet för högst 60 miljoner euro.
Oy Apotti Ab har som avsikt att ansöka om Kommunfinans
finansiering med kommunalt företagscertifikat.

 Oy Apotti Ab ber av Lovisa stad ytterligare borgen för beloppet
618 000 euro.

 Med ett tidigare beslut har Lovisa stad beviljat Oy Apotti Ab
proprieborgen för  2 895 000 euro.

Bakgrund

 För att ordna Oy Apotti Ab:s verksamhet har ägarna tidigare gett
proprieborgen i förhållande till ägarandelarna inalles för beloppet
280 miljoner euro (Lovisa stads andel 2 895 000 euro).

 Oy Apotti Ab:s extraordinarie bolagsstämma 19.12.2019 beslutade
godkänna för Oy Apotti Ab användningen av företagscertifikat
högst till beloppet 60 miljoner euro for att ordna den kortfristiga
finansiering som verksamheten förutsätter. Finansiering med
företagscertifikat är kortfristig finansiering utan säkerhet. Efter att
coronaviruspandemin började i mars 2020 har det visat sig vara
omöjligt att få finansiering med företagscertifikat och Oy Apotti
Ab har inte kunnat skaffa kortfristig finansiering för
verksamhetens behov.

 För att säkerställa kortfristig finansiering av bolagets verksamhet
föreslår Oy Apotti Ab:s styrelse att ansöka om finansiering med
kommunalt företagscertifikat för ett belopp på högst 60 miljoner
euro. Programmet för kommunalt företagscertifikat kräver, till
skillnad från det tidigare godkända företagscertifikatprogrammet,
en egen proprieborgen som av ägarkommunerna och
ägarsamkommunerna. Det kommunala företagscertifikatet är
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avsett för finansiering av företag som omfattas av kommuners
eller samkommuners bestämmande inflytande. För att använda
programmet måste man ansluta sig till programmet för kommunalt
företagscertifikat. Finansieringens varaktighet är minst en dag och
högst ett år. På grund av reglerna om statligt stöd måste man i de
skriftliga motiveringarna till fullmäktiges beslut om borgen ta
ställning till borgen och om dess objekt lyder under kommunens
verksamhetsområde.

Förutsättningar för att bevilja borgen

 Enligt 129 § 1 mom. i kommunallagen får lån, borgen eller annan
säkerhet som beviljats av kommunen inte äventyra kommunens
förmåga att svara för sina lagstadgade uppgifter. Kommunen får
inte bevilja lån, borgen eller annan säkerhet om de är förenade
med en betydande ekonomisk risk. Kommunens intressen ska
tillgodoses med tillräckliga motsäkerheter. Enligt det andra
momentet i denna paragraf får kommunen bevilja en
sammanslutning som bedriver verksamhet i ett konkurrensläge på
marknaden borgen eller annan säkerhet för en skuld eller annan
förbindelse endast om sammanslutningen hör till
kommunkoncernen eller om den kontrolleras av kommunerna eller
av kommunerna och staten tillsammans. Vid beviljandet av borgen
ska kommunen dessutom beakta bestämmelserna om förbjudet
statsstöd i artiklarna 107 och 108 i fördraget om Europeiska
unionens funktionssätt.

 Den borgen som föreslås beviljas bedöms inte äventyra stadens
förmåga att svara för sina lagstadgade uppgifter. Borgensvaret är
inte heller förenat med en sådan betydande ekonomisk risk som
avses i kommunallagen med hänsyn till bolagets syfte och det
faktum att bolagets ägare endast består av offentliga samfund, vars
likviditet inte kan anses vara förknippat med kreditrisk. Den
eventuella ekonomiska risken kan hanteras med en motsäkerhet.
Oy Apotti Ab bedriver ingen verksamhet i konkurrensläge på
marknaden, utan bolaget har grundats enkom för att åt sina ägare
producera en tjänst som baserar sig på ägarnas gemensamma
datasystemupphandling.

 För att tillgodose behovet av motsäkerheter beslutade Oy Apotti
Ab:s extraordinarie bolagsstämma 27.10.2020 om
företagsinteckning (233 300 000 euro) som man skulle ansöka om
och att panta den som motsäkerhet för alla ägares säkerheter i
proportion till ägarrättigheterna med lika privilegier. Vad gäller
borgen som beslutas över förbehåller sig man dessutom rätten att
kräva ytterligare säkerheter i det fallet att bolagets ägarunderlag
förändras i betydande grad.



LOVISA STAD PROTOKOLL 10/2020 10

Protokolljust.

 Beviljandet av borgen till Oy Apotti Ab omfattar inte förbjudet
statsstöd, eftersom alla kriterierna för statsstöd inte uppfylls. Det
rör sig om sådan verksamhetsfinansiering inom den kommunala
sektorn som avses i statsstödsregleringen. Oy Apotti Ab
producerar och upprätthåller de tjänster för klient- och
patientuppgiftssystem som HUS samt kommunernas och
samkommunernas lagstadgade social- och hälsovård behöver.
Produceringen av den service som denna lagstadgade uppgift
kräver omfattas kommunernas och samkommunernas
verksamhetsområde. Bolagets verksamhet bedrivs inte alls på
konkurrensutsatta marknader, utan bolaget har grundats enkom för
att producera en tjänst åt sina ägare utgående från ägarnas
gemensamma datasystemupphandling. Enligt det ovanstående
bedriver Oy Apotti Ab inte ekonomisk verksamhet med tanke på
bestämmelserna för statsstöd.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag:  Stadsstyrelsen föreslår stadsfullmäktige att Lovisa stad beslutar

a) bevilja Oy Apotti Ab en stadens proprieborgen på högst 618 000
euro för att få den finansiering som verksamheten förutsätter
 Som villkor till av bevilja borgen är att de övriga ägarna av Oy

Apotti Ab ger motsvarande proprieborgen för det totala
lånebeloppet i förhållande till deras delägarandelar.

 Borgens giltighetstid har begränsats så att borgen endast är i
kraft till 31.12.2028.

b) kräva att Oy Apotti Ab, i enlighet med det som framförs i
beredningen, gör en företagsinteckning (Oy Apotti Ab, 2699989-5)
som motsäkerhet för de borgen som ägarna beviljar

c) att staden förbehåller sig rätten att kräva fler säkrande motsäkerheter
i det fallet att bolagets ägarunderlag förändras så att över hälften av
dess aktier övergår till en ny ägare eller syftet med dess verksamhet
(producera åt sina ägare tjänster i anknytning klient- och
patientdatasystem inom social- och hälsovården) förändras till följd
av den pågående servicestrukturreformen

d) att man för de enskilda proprieborgen som beviljas Oy Apotti Ab
kan under de omständigheter som nämns i punkt c) årligen ta ut en
borgensprovision om minst 0,5 %, vilken uträknas utifrån det
lånekapital per 31.12 som finns kvar av det lån som omfattas av
borgensansvaret och vilken betalas före utgången av påföljande
januari månad.

 Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Enligt förslaget.
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  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---

FM § 91
Förslag: Stadsfullmäktige beslutar att Lovisa stad 

a) beviljar Oy Apotti Ab en stadens proprieborgen på högst 618 000
euro för att få den finansiering som verksamheten förutsätter
 Som villkor till av bevilja borgen är att de övriga ägarna av Oy

Apotti Ab ger motsvarande proprieborgen för det totala
lånebeloppet i förhållande till deras delägarandelar.

 Borgens giltighetstid har begränsats så att borgen endast är i
kraft till 31.12.2028.

b) kräver att Oy Apotti Ab, i enlighet med det som framförs i
beredningen, gör en företagsinteckning (Oy Apotti Ab, 2699989-5)
som motsäkerhet för de borgen som ägarna beviljar

c) förbehåller sig rätten att kräva fler säkrande motsäkerheter i det fallet
att bolagets ägarunderlag förändras så att över hälften av dess aktier
övergår till en ny ägare eller syftet med dess verksamhet (producera
åt sina ägare tjänster i anknytning klient- och patientdatasystem inom
social- och hälsovården) förändras till följd av den pågående
servicestrukturreformen

d) för de enskilda proprieborgen som beviljas Oy Apotti Ab kan under
de omständigheter som nämns i punkt c) årligen ta ut en
borgensprovision om minst 0,5 %, vilken uträknas utifrån det
lånekapital per 31.12 som finns kvar av det lån som omfattas av
borgensansvaret och vilken betalas före utgången av påföljande
januari månad.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---

STST § 327
 Beredning: direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

 Efter att stadsfullmäktige fattat beslut i ärendet har det
framkommit att enligt Kommunfinans regler får
borgensförbindelsens giltighetstid inte begränsas i samband med
finansiering med kommunalt företagscertifikat utan
borgensförbindelsen ska gälla tillsvidare. Finansiering med
kommunalt företagscertifikat är en tillsvidare gällande produkt och
därmed kan inte borgensförbindelsen upphöra så att den tillsvidare
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gällande limiten kvarstår i ett läge utan säkerhet.

 På basis av ovanstående måste Lovisa stad korrigera sitt beslut om
att bevilja proprieborgen för Oy Apotti Ab genom att ur beslutet
avlägsna omnämnandet om begränsad giltighetstid för
borgensförbindelsen.   

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen föreslår stadsfullmäktige att Lovisa stad beslutar

a) bevilja Oy Apotti Ab en stadens proprieborgen på högst 618 000 euro
för att få den finansiering som verksamheten förutsätter
 Som villkor till av bevilja borgen är att de övriga ägarna av Oy

Apotti Ab ger motsvarande proprieborgen för det totala
lånebeloppet på 60 miljoner euro i förhållande till deras
delägarandelar.

b) kräva att Oy Apotti Ab, i enlighet med det som framförs i
beredningen, gör en företagsinteckning (Oy Apotti Ab, 2699989-5)
som motsäkerhet för de borgen som ägarna beviljar

c) att staden förbehåller sig rätten att kräva fler säkrande motsäkerheter i
det fallet att bolagets ägarunderlag förändras så att över hälften av
dess aktier övergår till en ny ägare eller syftet med dess verksamhet
(producera åt sina ägare tjänster i anknytning klient- och
patientdatasystem inom social- och hälsovården) förändras till följd
av den pågående servicestrukturreformen

d) att man för de enskilda proprieborgen som beviljas Oy Apotti Ab kan
under de omständigheter som nämns i punkt c) årligen ta ut en
borgensprovision om minst 0,5 %, vilken uträknas utifrån det
lånekapital per 31.12 som finns kvar av det lån som omfattas av
borgensansvaret och vilken betalas före utgången av påföljande
januari månad.

 Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---

FM § 103

Förslag: Stadsfullmäktige beslutar

a) bevilja Oy Apotti Ab en stadens proprieborgen på högst 618 000 euro
för att få den finansiering som verksamheten förutsätter
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 Som villkor till av bevilja borgen är att de övriga ägarna av Oy
Apotti Ab ger motsvarande proprieborgen för det totala
lånebeloppet på 60 miljoner euro i förhållande till deras
delägarandelar.

b) kräva att Oy Apotti Ab, i enlighet med det som framförs i
beredningen, gör en företagsinteckning (Oy Apotti Ab, 2699989-5)
som motsäkerhet för de borgen som ägarna beviljar

c) att staden förbehåller sig rätten att kräva fler säkrande motsäkerheter i
det fallet att bolagets ägarunderlag förändras så att över hälften av
dess aktier övergår till en ny ägare eller syftet med dess verksamhet
(producera åt sina ägare tjänster i anknytning klient- och
patientdatasystem inom social- och hälsovården) förändras till följd
av den pågående servicestrukturreformen

d) att man för de enskilda proprieborgen som beviljas Oy Apotti Ab kan
under de omständigheter som nämns i punkt c) årligen ta ut en
borgensprovision om minst 0,5 %, vilken uträknas utifrån det
lånekapital per 31.12 som finns kvar av det lån som omfattas av
borgensansvaret och vilken betalas före utgången av påföljande
januari månad.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 328 07.12.2020
Stadsfullmäktige § 104 16.12.2020

Godkännande av slutredovisningen/bokslutet för och likvidationen av Samkommunen
för yrkesutbildning i Östra Nyland

125/02.05.05/2020

STST § 328
 Beredning: direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

 Medlemskommunernas fullmäktige fattade under sommaren 2020
beslut om att upplösa samkommunen, och ett avtal har slutits om
detaljerna kring upplösningen (stadsfullmäktige i Lovisa stad § 50,
17.6.2020). Enligt grundavtalet ska likvidationen av
samkommunen och det sista bokslutet och ansvarsfriheten
behandlas i medlemskommunernas fullmäktige.

 Samkommunen har upprättat ett bokslut och
verksamhetsberättelse per 31.10.2020 som samtidigt utgör
samkommunens slutredovisning.

 Samkommunstyrelsen tillställer medlemskommunerna de
dokument som upprättats enligt grundavtalet och som ska
behandlas i respektive fullmäktige för att upplösningen och
likvidationen av Samkommunen för yrkesutbildning i Östra
Nyland ska fulländas.

 Bilaga nr 3
 Bokslut och verksamhetsberättelse 2020
 Revisionsberättelse

 Tilläggsmaterial:
 Styrelseprotokoll 06/2020, 3.11.2020
 Revisionsnämndens protokoll 02/2020, 17.11.2020 och

revisionsnämndens utvärderingsberättelse för år 2020

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen föreslår att stadsfullmäktige

 godkänner bokslutet och verksamhetsberättelsen 1.1–31.10.2020
(slutredovisning) för Samkommunen för yrkesutbildning i Östra
Nyland 

 antecknar revisionsberättelsen för kännedom
 beviljar ansvarsfrihet åt de redovisningsskyldiga för

räkenskapsperioden 1.1–31.10.2020
 godkänner likvidationen av Samkommunen för yrkesutbildning i Östra

Nyland.
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  Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Stadsstyrelsens ordförande Mia Heijnsbroek-Wirén anmälde jäv
(grund: ledamot i styrelsen för Samkommunen för yrkesutbildning
i Östra Nyland) och avlägsnade sig från sammanträdet för den tid
som ärendet behandlades.

  Stadsstyrelsens första vice ordförande Arja Isotalo var ordförande.

  Beslut enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---

FM § 104
 Bilaga nr 1:
 Bokslut och verksamhetsberättelse 2020
 Revisionsberättelse

 Tilläggsmaterial:
 Styrelseprotokoll 06/2020, 3.11.2020
 Revisionsnämndens protokoll 02/2020, 17.11.2020 och

revisionsnämndens utvärderingsberättelse för år 2020

Förslag: Stadsfullmäktige

 godkänner bokslutet och verksamhetsberättelsen 1.1–31.10.2020
(slutredovisning) för Samkommunen för yrkesutbildning i Östra
Nyland 

 antecknar revisionsberättelsen för kännedom
 beviljar ansvarsfrihet åt de redovisningsskyldiga för

räkenskapsperioden 1.1–31.10.2020
 godkänner likvidationen av Samkommunen för yrkesutbildning i Östra

Nyland.

Beslut: Stadsstyrelsens ordförande Mia Heijnsbroek-Wirén och ledamot
Kari Hagfors anmälde jäv (grund: båda är ledamöter i styrelsen för
Samkommunen för yrkesutbildning i Östra Nyland) och
avlägsnade sig från sammanträdet för den tid som ärendet
behandlades.

  Beslut enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 331 07.12.2020
Stadsfullmäktige § 105 16.12.2020

Stadsfullmäktiges sammanträden 2021

1054/00.01/2020

STST § 331
 Beredning: direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

 Det föreslås att stadsfullmäktiges sammanträden 2021 i regel hålls
den tredje onsdagen i månaden kl. 18.00. Sammanträdesplats är i
första hand Societetshuset. Om läget för coronaviruspandemin så
kräver ordnas elektroniska sammanträden.

 Om ordföranden anser det vara ändamålsenligt har ordföranden
rätt att kalla stadsfullmäktige till sammanträde under dagar och
klockslag som avviker från det ovansagda. Stadsfullmäktiges
sammanträde kan inhiberas om ärendena är få till antalet och de
inte är brådskande eller kräver snabb behandling. Man kommer
överens med stadsfullmäktiges ordförande om inhiberande av
sammanträdet, och om detta meddelas separat.

 Protokollet över stadsfullmäktiges sammanträde hålls framlagt på
den elektroniska anslagstavlan på stadens webbplats under den tid
som föreskrivits.

 Allmänheten meddelas om fullmäktigesammanträden på det sätt
som stadsfullmäktige beslutat att delgivandet av kommunala
tillkännagivanden görs.

 Tilläggsmaterial
 Tidtabellsplan för stadsfullmäktiges, stadsstyrelsens och

nämndernas sammanträden 2021

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag:  Stadsstyrelsen föreslår stadsfullmäktige att ovanstående praxis
tillämpas under 2021.

  Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---
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FM § 105
 Tilläggsmaterial
 Tidtabellsplan för stadsfullmäktiges, stadsstyrelsens och

nämndernas sammanträden 2021

Förslag:  Stadsfullmäktige godkänner att ovanstående praxis tillämpas
under 2021.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 325 07.12.2020
Stadsfullmäktige § 106 16.12.2020

Anslagsändringar i budgeten för 2020

1052/02.02/2020

STST § 325
 Beredning: direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

och ekonomichef Fredrik Böhme

 På basis av stadens utfall 1–10/2020 föreligger det behov för
följande anslagsändringar i driftsekonomidelen av budgeten för
2020:

1. Gällande grundtrygghetscentralen hänvisande till
grundtrygghets-nämndens sammanträde 12.11.2020, § 107.

2. Stadens skatteinkomster har främst på grund av coronaviruspandemin
utvecklats sämre än budgeterat. Ackumuleringen av
kommunalskatteinkomster beräknas uppgå till 1,3 miljoner euro
mindre än vad som prognostiserades i budgeten. Ackumuleringen av
samfundsskatteinkomster beräknas uppgå till 200 000 euro mindre än
budgeterat. Staden kommer däremot att få ungefär 4,5 miljoner euro
mer i statsandelar än vad som reserverades i budgeten.
Överskridningarna förklaras med statens coronaunderstöd på cirka 4,1
miljoner euro och av 1,2 miljoner euro av statsbidrag enligt prövning.
Finansieringsintäkternas överskridning förklaras med större
dividendintäkter än budgeterat från Kymmenedalens El Ab.

 Bilaga nr 1:
 protokollsutdrag, grundtrygghetsnämnden 12.11.2020 § 107 

 Tilläggsmaterial:
 kalkylblad – tilläggsutredning över grundtrygghetscentralens

behov av tilläggsanslag

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar föreslå stadsfullmäktige följande
anslagsändringar till budgeten för 2020:

CENTRAL KONTO ÄNDRING EURO
Grundtrygghets-
centralen

Verksamhetskostnader, ökning -3 600 000

Finansieringsdelen Kommunalskatteinkomster,
minskning

-1 300 000

Finansieringsdelen Samfundsskatteinkomster,
minskning

-200 000
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Finansieringsdelen Statsandelar, ökning 4 500 000
Finansieringsdelen Finansieringsintäkter 300 000

 Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---

FM § 106
 Bilaga nr 2:
 protokollsutdrag, grundtrygghetsnämnden 12.11.2020 § 107 

 Tilläggsmaterial:
 kalkylblad – tilläggsutredning över grundtrygghetscentralens

behov av tilläggsanslag

Förslag: Stadsfullmäktige godkänner följande anslagsändringar till
budgeten för 2020:

CENTRAL KONTO ÄNDRING EURO
Grundtrygghets-
centralen

Verksamhetskostnader, ökning -3 600 000

Finansieringsdelen Kommunalskatteinkomster,
minskning

-1 300 000

Finansieringsdelen Samfundsskatteinkomster,
minskning

-200 000

Finansieringsdelen Statsandelar, ökning 4 500 000
Finansieringsdelen Finansieringsintäkter 300 000

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 326 07.12.2020
Stadsfullmäktige § 107 16.12.2020

Budget och ekonomiplan 2021–2023

934/02.02.00/2020

STST § 326
 Beredning: direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

och ekonomichef Fredrik Böhme

 I budgetförslaget hade man inte beaktat den minskning av
personalen med 20 årsverken som stadsfullmäktige förutsatte då
det godkände programmet för balansering av ekonomin i juli
2020. Samarbetsförfarandet i anknytning till personalminskningen
avslutades 14.10.2020 och resultatet behandlades av
stadsfullmäktige 18.11.2020. Minskningen av personalen med
19,1 årsverken förväntas ha en kalkylmässig inverkan på 333 483
euro 2021, då besparingen påverkas av uppsägningstiderna.
Besparingen för ekonomplaneåren 2022–2023 kommer att uppgå
till fullt belopp, cirka 684 500 euro per år.

 Efter det att stadsstyrelsen behandlade budgeten har det
uppkommit två betalningsansvar, som inte finns med i budgeten.
Den ena gäller fastighetsskatten för leasingprojekt och den andra
gäller stadens andel av Samkommunen för yrkesutbildning i Östra
Nylands pensionsutgiftsbaserade avgifter.

 I och med ett avtal om leasingfinansiering äger Kommunfinans
Abp de skolfastigheter som byggts med leasingfinansiering och är
således fastighetsskattskyldig. Fastighetsskatten ingår inte i
leasingavtalet, så Kommunfinans Abp kommer att fakturera staden
för den. Det uppskattade anslagsbehovet är 60 500 euro.

 I avtalet om upplösning av Samkommunen för yrkesutbildning i
Östra Nyland har man inte kommit överens om vem som ansvarar
för samkommunens pensionsutgiftsbaserade avgifter. Detta
innebär att Keva riktar avgifterna till de samfund som var
medlemmar i samkommunen under den tid då samkommunen var
verksam. Det uppskattade anslagsbehovet är 35 000 euro.

 Samma belopp har beaktats i ekonomiplanerna för 2022 och 2023.

 Bilaga nr 2.
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 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen godkänner de ovan nämnda ändringarna i
budgetboken och lägger fram budgeten och ekonomiplanen
2021–2023 för stadsfullmäktige för godkännande.

 Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Stadsdirektören ändrade sitt förslag till beslut genom att som
andra stycke i förslaget tillägga texten: ”I budgetförslaget fattas 80
628 euro från anslagen för räddningsväsendet för år 2021. I
praktiken är det frågan om en överföring av anslag från år 2020 till
år 2021 (bland annat anskaffning av brandbil). Stadsstyrelsen
föreslår att stadsfullmäktige befullmäktigar tjänsteinnehavarna att
tillägga anslaget i samband med övriga tekniska korrigeringar som
ska göras i den av fullmäktige godkända budgeten.”

  Beslut enligt det ändrade förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---

FM § 107
 Bilaga nr 3.

Förslag: Stadsfullmäktige godkänner budgeten och ekonomiplanen
2021–2023.

  Stadsfullmäktige befullmäktigar tjänsteinnehavarna att tillägga 80
628 euro till anslaget för räddningsväsendet i samband med övriga
tekniska korrigeringar som ska göras i den av fullmäktige
godkända budgeten.

Behandling: Behandlingen av budgeten inleddes med stadsdirektörens
presentation av budgeten varefter fullmäktigegrupperna (SFP,
SDP, Samlingspartiet, de Obundna, Centern) höll sina anföranden.
Behandlingen fortsatte med allmänna anföranden.

  Stadsfullmäktige höll en teknisk paus klockan 18.17–18.24 så att
alla ledamöter var uppkopplade till sammanträdet.

  Paus klockan 19.01–19.09.
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Detaljerad behandling av budgeten

Sidan 6, Tabell 1: Vi breddar näringsgrenarnas grund och främjar
företagsamhet

 Ledamot Timo Noroviita föreslog på de Grönas fullmäktigegrupps
vägnar att texten i andra rutan ”Vi ökar marknadsföringen av stadens
attraktivitet” i tabellens kolumn ”Centralspecifika mål” ändras att lyda
”Vi ökar stadens attraktivitet och marknadsföringen av staden”.

Ledamot Janne Länsipuro understödde ledamot Timo Noroviitas
förslag.

Förslaget godkändes enhälligt. Ändringen görs i samtliga punkter i
budgetboken där målet förekommer.

 Ledamot Janne Lepola föreslog på Samlingspartiets
fullmäktigegrupps vägnar att texten i kolumnen ”Mätare/utvärdering”
för fullmäktigeperiodens mål ”Antalet arbetsplatser ökar med 200
under fullmäktigeperioden” ändras att lyda ”Antalet arbetsplatser i
företagen i Lovisa. Arbetslöshetsgraden”.

Ledamot Juha Karvonen understödde ledamot Janne Lepolas förslag.

Förslaget godkändes enhälligt.

Sidan 7, Tabell 2: Vi erbjuder högklassig fostran och utbildning på två
språk både i centrum och bycentrumen

 Ledamot Timo Noroviita föreslog på de Grönas fullmäktigegrupps
vägnar att det i tabellens kolumn ”Nyckelmål för budgetåret” tilläggs
som nytt mål ”Tjänsterna för fostran och utbildning är högklassiga”, i
kolumnen ”Mätare/utvärdering” tilläggs ”Verksamheten som
förverkligats”, i kolumnen ”Centralspecifika mål” tilläggs ”Eleverna
mår bra och är motiverade för skolgång” och i kolumnen
”Ansvarscentral” tilläggs ”Centralen för bildning och välfärd”.

Ledamot Janne Länsipuro understödde ledamot Timo Noroviitas
förslag. 

Förslaget godkändes enhälligt.
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Sidorna 8–9, Tabell 4: Vi främjar välfärd, trivsel och ett mångsidigt
utbud av kultur och fritidsverksamhet genom att betona gemenskapen

 Ledamot Timo Noroviita föreslog på de Grönas fullmäktigegrupps
vägnar att det för nyckelmålet för budgetåret ”Vi utför
utredningsarbetena inom programmet Covenant of Mayors” under
fullmäktigeperiodens mål ”Lovisa minskar nettoutsläppen av
växthusgaser”, tilläggs som fortsättning på meningen ”samt tar det
första konkreta steget för att förverkliga programmet”. I nyckelmålets
kolumn ”Mätare/utvärdering” tilläggs som andra mätare ”Den första
konkreta åtgärden har vidtagits” och i kolumnen ”Centralspecifika
mål” tilläggs som fortsättning på meningen ”Vi uppgör en
verksamhetsplan för hållbar energi och hållbart klimat ” texten ”vid
sidan av vilken vi påbörjar den första åtgärden för förverkligandet”.

Ledamot Janne Länsipuro understödde ledamot Timo Noroviitas
förslag. 

Förslaget godkändes enhälligt.

Sidan 16

 Som teknisk korrigering ändrades i den finskspråkiga versionen
årtalet 2019 till 2020 i det andra stycket under huvudrubriken

Sidan 22, Lovisakoncernen

 Ledamot Kari Hagfors föreslog på Centerns fullmäktigegrupps vägnar
en åtgärdsmotion: ”Stadsfullmäktige förutsätter att det under våren
2021 för fullmäktige framläggs en utredning om de till 100% av
staden ägda bolagen Lovisa Bostäder Ab:s och Lovisa
Hamnfastigheter Ab:s verksamhet inklusive verksamhetsplan och
ekonomiska uppgifter.”

Ledamot Antti Hovi understödde ledamot Kari Hagfors förslag. 

Stadsfullmäktige beslutar huruvida åtgärdsmotionen godkänns efter
att beslut fattats i huvudärendet.

Sidan 39, Stadskanslicentralen

 Ledamot Timo Noroviita föreslog på de Grönas fullmäktigegrupps
vägnar att det under mellanrubriken ”Tyngdpunkter för
verksamheten” tilläggs

* som fjärde punkt ”Avslutnings- det vill säga slutsamtal med
långvariga arbetstagare för att utveckla stadsorganisationen”
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*som sista punkt ”Stadsstyrelsen behandlar två gånger per år hur
nyckelmålen på ansvarsområdesnivå (nämndnivå) förverkligats.

Ledamot Janne Länsipuro understödde ledamot Timo Noroviitas
förslag. 

Förslaget godkändes enhälligt.

  Stadsfullmäktige höll en teknisk paus klockan 19.54–19.59 så att
alla ledamöter var uppkopplade till sammanträdet.

Sidan 50

 Som teknisk korrigering rättades i den finskspråkiga versionen
skrivfelet i tabellen för årtalet 2019.

Sidan 51, Grundtrygghetscentralen

 Ledamot Timo Noroviita föreslog på de Grönas fullmäktigegrupps
vägnar att det som ett sista stycke på sidan 52 under mellanrubriken
”Tyngdpunkter för verksamheten” tilläggs ”Grundtrygghetscentralen
behandlar två gånger per år hur nyckelmålen på ansvarsområdesnivå
(nämndnivå) förverkligats.

Ledamot Janne Länsipuro understödde ledamot Timo Noroviitas
förslag. 

Förslaget godkändes enhälligt. Motsvarande tillägg görs för alla
centralerna.

Sidan 53, Grundtrygghetscentralen

 Ledamot Mikael Karlsson föreslog att man för att kunna fortsätta
med Forsby hälsogårds verksamhet beviljar ett tilläggsanslag på
40 000 euro för år 2021 för grundtrygghetscentralens
verksamhetskostnader.

Ledamöterna Antti Hovi, Saara Lång och Kari Hagfors understödde
ledamot Mikael Karlssons förslag.

Omröstning
Utgångsförslaget JA 23 röster
Ledamot Mikael Karlssons förslag om tilläggsanslag NEJ 12 röster
 Förslaget godkändes inte.

  Paus klockan 20.44–20.54.
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Sidan 81, Centralen för bildning och välfärd

 Ledamot Timo Noroviita föreslog på de Grönas fullmäktigegrupps
vägnar att en ny tabell med rubriken ”Tjänsterna för fostran och
utbildning är högklassiga” läggs till på sidan. Som centralens
nyckelmål tilläggs ”Eleverna mår bra och är motiverade för
skolgång” och som uppföljning/mätare för målet tilläggs
”Utvecklingen av medeltalet för frånvaro för högstadieskolorna”.
Som nyckelmål på ansvarsnivå (nämndnivå) tilläggs
”Undervisningen drar nytta av närmiljön och det omkringliggande
samhället. Eleverna upplever att de blir hörda” samt som
åtgärdsplan/tillvägagångssätt ”Utöver att sikta mot stjärnorna stöder
vi inlärning och välbefinnande med tillräckliga stödåtgärder”. Som
ansvarscentral tilläggs ”Centralen för bildning och välfärd och
utbildningschefen”.

Ledamot Janne Länsipuro understödde ledamot Timo Noroviitas
förslag.

Förslaget godkändes enhälligt.

Sidan 95, Utbildning

 Ledamot Timo Noroviita föreslog på de Grönas fullmäktigegrupps
vägnar att en ny tabell med rubriken ”Tjänsterna för fostran och
utbildning är högklassiga” läggs till på sidan. Som centralens
nyckelmål tilläggs ”Eleverna mår bra och är motiverade för
skolgång” och som uppföljning/mätare för målet tilläggs
”Utvecklingen av medeltalet för frånvaro för högstadieskolorna”.
Som nyckelmål på ansvarsnivå (nämndnivå) tilläggs
”Undervisningen drar nytta av närmiljön och det omkringliggande
samhället. Eleverna upplever att de blir hörda” samt som
åtgärdsplan/tillvägagångssätt ”Utöver att sikta mot stjärnorna stöder
vi inlärning och välbefinnande med tillräckliga stödåtgärder.” Som
ansvarscentral tilläggs ”Nämnden för bildning och fostran och
utbildningschefen”.

Ledamot Janne Länsipuro understödde ledamot Timo Noroviitas
förslag.

Förslaget godkändes enhälligt.

Sidan 101, Tjänster för välfärd

 Ledamot Pertti Lohenoja föreslog på SDP:s fullmäktigegrupps
vägnar att man under rubriken ”Ansvarsområdets tyngdpunkter för
verksamheten” ersätter femte stycket med texten ”Verksamheten
med ungdomskvällar fortsätter som tidigare i byarna under år 2021.
Under tiden utreds ett eventuellt samarbete med tredje sektorn i
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byarna samt utförs en bedömning av konsekvenserna för barn
gällande hurdana konsekvenser en centralisering av verksamheten
har för de unga”.

Ledamöterna Satu Hämäläinen, Daniel Hannus, Kari Hagfors och
Mia Aitokari understödde ledamot Pertti Lohenojas förslag. 

Förslaget godkändes enhälligt.

Sidan 101, Tjänster för välfärd

 Ledamot Timo Noroviita föreslog att man under mellanrubriken
”Ändringar i verksamhetsmiljön och projekt som pågår under
planperioden” ändrar den första punkten att lyda ”Musikkapellet
läggs inte ned. Med budgetens anslag på 5 000 euro mjukar vi upp
omorganiseringen av Lovisa stads musikkapell”.

Utifrån den förda diskussionen ändrade Timo Noroviita sitt förslag
så att den första meningen i punkten avlägsnas varefter punkten lyder
” Med budgetens anslag på 5 000 euro mjukar vi upp
omorganiseringen av Lovisa stads musikkapell”.

Ledamöterna Janne Länsipuro och Mia Aitokari understödde
ledamot Timo Noroviitas förslag.

Förslaget godkändes enhälligt.

Sidan 106, Enhetskostnader, prestationer och nyckeltal (informativa
uppgifter) (externa), fritidstjänster

 Som teknisk korrigering ändrades i tabellen rubriken
”Ungdomar/lokal/vecka” för Forum till ”Ungdomar/lokal/dag” och
för de övriga ungdomslokalerna ”Ungdomar/lokal/vecka”.

Sidan 106, Enhetskostnader, prestationer och nyckeltal (informativa
uppgifter) (externa), fritidstjänster

 Ledamot Pertti Lohenoja föreslog på SDP:s fullmäktigegrupps
vägnar att det i tabellen i punkten ”Övriga ungdomslokaler” läggs till
40 för år 2021.

Förslaget godkändes enhälligt.

  Paus klockan 22.07–22.18.

Sidan 108, Centralen för näringsliv och infrastruktur

 Ledamot Timo Noroviita föreslog på de Grönas fullmäktigegrupps
vägnar att det i andra punkten under mellanrubriken ”Principer för
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verksamheten” läggs till ”samt att sätta sig in i och vidta åtgärder
som krävs för att motarbeta klimatförändringen”.

Ledamot Janne Länsipuro understödde ledamot Timo Noroviitas
förslag.

Förslaget godkändes enhälligt.

Sidan 111, Centralen för näringsliv och infrastruktur

 Ledamot Pertti Lohenoja föreslog på SDP:s fullmäktigegrupps
vägnar att man under centralens nyckelmål ”Vi ökar
marknadsföringen av stadens attraktivitet” ersätter nyckelmålet på
ansvarsområdesnivå (nämndnivå) ”Bostadsmässan 2023” med
nyckelmålet ”Drottningstrandens infrastruktur”. Som
åtgärdsplan/tillvägagångssätt för nyckelmålet antecknas ”Vi
förverkligar infrastrukturprojektet för Drottningsstranden
2019–2023” och som ansvarig nämnd/person ”Centralen för
näringsliv och infrastruktur, byggnads- och miljönämnden,
direktören för näringsliv och infrastruktur, stadsarkitekten och
infrastrukturchefen”.

Ledamöterna Daniel Hannus, Janne Länsipuro och Kari Hagfors
understödde ledamot Pertti Lohenojas förslag.

Förslaget godkändes enhälligt.

Sidan 118

 Ledamot Pertti Lohenoja föreslog på SDP:s fullmäktigegrupps
vägnar som åtgärdsmotion: ”Skärgårdsvägens nya sträckning
förutsätter att bullerolägenheter förebyggs i Märlax daghems
omgivning. Daghemsbarnens trivsel och
småbarnspedagogikstjänsternas attraktivitet på området säkras med
lösningar som inte skymmer utsikten mot havet och centrum från
byggnadens alla fönster”.

Ledamöterna Daniel Hannus, Kari Hagfors och Janne Länsipuro
understödde ledamot Pertti Lohenojas förslag. 

Stadsfullmäktige beslutar huruvida åtgärdsmotionen godkänns efter
att beslut fattats i huvudärendet.

Sidan, 123

 Ledamot Timo Noroviita föreslog på de Grönas fullmäktigegrupps
vägnar att man under rubriken ”Förändringar i verksamhetsmiljön
och projekt som pågår under planperioden” ändrar den sista
meningen i första stycket att lyda ”Marknadsföringen av
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företagsmiljön ökas tillsammans med utvecklingsbolaget Cursor
Oy”.

Ledamot Janne Länsipuro understödde ledamot Timo Noroviitas
förslag.

Förslaget godkändes enhälligt.

Sidan 127, Tabellen Enhetskostnader, prestationer och nyckeltal
(informativa uppgifter)

 Ledamot Janne Lepola föreslog på Samlingspartiets
fullmäktigegrupps vägnar att antalet arbetsplatser tilläggs bland
uppföljningsobjekten i tabellen.

Ledamöterna Kari Hagfors och Juha Karvonen understödde ledamot
Janne Lepolas förslag.

Förslaget godkändes enhälligt.

Sidan 145, Infrastruktur

 Som teknisk korrigering rättades i den finska versionen ordet
maataloustoimi till maaseututoimi.

Sidan 146, Infrastruktur

 Ledamot Pertti Lohenoja föreslog på SDP:s fullmäktigegrupps
vägnar att man under centralens nyckelmål ”Vi ökar attraktivitet och
marknadsföringen av staden ” ersätter nyckelmålet på
ansvarsområdesnivå (nämndnivå) ”Bostadsmässan 2023” med
nyckelmålet ”Drottningstrandens infrastruktur”. Som
åtgärdsplan/tillvägagångssätt för nyckelmålet antecknas ”Vi
förverkligar infrastrukturprojektet för Drottningsstranden
2019–2023” och som ansvarig nämnd/person ”Centralen för
näringsliv och infrastruktur, direktören för näringsliv och
infrastruktur och infrastrukturchefen”.

Ledamot Daniel Hannus understödde ledamot Pertti Lohenojas
förslag.

Förslaget godkändes enhälligt.

  Stadsfullmäktige höll en teknisk paus klockan 23.01–23.03 så att
alla ledamöter var uppkopplade till sammanträdet.

  Paus klockan 23.10–23.19.
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  Ledamot Antti Väkevä avlägsnade sig från sammanträdet klockan
23.10.

  Ledamot Pasi Laiho avlägsnade sig från sammanträdet klockan
23.24.

Sidan 155, Investeringar, demokratitjänster och stadskanslicentralen

 Ledamot Antti Hovi föreslog att anslagen för projektet ”Rådhuset,
att sanera lokalerna och tekniken” under Stadskanslicentralen flyttas
framåt till åren 2023–2025.

Ledamot Kari Hagfors understödde ledamot Antti Hovis förslag.

Efter den förda diskussionen återtog ledamot Antti Hovi sitt
ändringsförslag.

 Ledamot Satu Hämäläinen föreslog att projektet ”Att renovera
huvudbryggan, gästhamnen” under demokratitjänsterna överförs till
centralen för näringsliv och infrastrukturs investeringar.

Ledamot Kari Hagfors understödde ledamot Satu Hämäläinens
förslag. 

Förslaget godkändes enhälligt.

  Ledamot Thérèse Meriheinä avlägsnade sig från sammanträdet
klockan 23.58.

Sidan 158, Investeringar, Centralen för näringsliv och infrastruktur

 Ledamot Timo Noroviita föreslog på de Grönas fullmäktigegrupps
vägnar att det till projekten över 100 000 euro läggs till 120 000
euro för år 2021 för projektet ”Att utveckla övriga stadsdelars
bostadsområden”.

Ledamot Janne Länsipuro understödde ledamot Timo Noroviitas
förslag.

Omröstning
Utgångsförslaget JA 20 röster
Ledamot Timo Noroviitas ändringsförslag NEJ 12 röster
Borta 3
 Ändringsförslaget godkändes inte.

 Ledamot Pertti Lohenoja föreslog på SDP:s fullmäktigegrupps
vägnar under rubriken ”projekt över 100 000 euro projektvis” att
anslaget för projektet ”Drottningstranden” ändras till 8,6 miljoner
euro. Anslaget fördelas för åren enligt följande: (2020: 0,6 miljoner



LOVISA STAD PROTOKOLL 10/2020 30

Protokolljust.

euro) 2021: 5 miljoner euro, 2022: 2 miljoner euro, 2023: 1 miljon
euro.

Ledamot Kari Hagfors understödde ledamot Pertti Lohenojas
förslag. 

Omröstning
Utgångsförslaget JA 7 röster
Ledamot Pertti Lohenojas ändringsförslag NEJ 25 röster
Borta 3
 Ändringsförslaget godkändes.

Sidan 161, Vattenaffärsverket, investeringar

 Som tekniska korrigeringar
 rättas namnet för projektet ”Bostadsmässan” till

”Drottningstranden”
 korrigeras vattenaffärsverkets investeringar för 2023 att

motsvara de investeringar som affärsverket angivit på sidan
188. Samtidigt görs därav följande motsvarande korrigeringar
på övriga ställen.

  Paus klockan 0.55–1.02.

  Ledamöterna Eva Sederholm, Karolina Hovi och Juha Karvonen
avlägsnade sig från sammanträdet klockan 0.57.

Beslut: Stadsfullmäktige godkände budgeten och ekonomiplanen
2021–2023.

  Stadsfullmäktige befullmäktigade tjänsteinnehavarna att utöka
anslaget för räddningsväsendet med 80 628 euro i samband med
övriga tekniska korrigeringar som ska göras i den av
stadsfullmäktige godkända budgeten.

  Vidare befullmäktigade stadsfullmäktige tjänsteinnehavarna att i
budgetboken göra de tekniska korrigeringar som föranleds av de
av stadsfullmäktige gjorda ändringarna samt att kontrollera
uträkningarna.

  Stadsfullmäktige godkände följande åtgärdsmotioner:

 Stadsfullmäktige förutsätter att det under våren 2021 för fullmäktige
framläggs en utredning om de till 100% av staden ägda bolagen
Lovisa Bostäder Ab:s och Lovisa Hamnfastigheter Ab:s verksamhet
inklusive verksamhetsplan och ekonomiska uppgifter.

 Skärgårdsvägens nya sträckning förutsätter att bullerolägenheter
förebyggs i Märlax daghems omgivning. Daghemsbarnens trivsel
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och småbarnspedagogikstjänsternas attraktivitet på området säkras
med lösningar som inte skymmer utsikten mot havet och centrum
från byggnadens alla fönster.

 ---



LOVISA STAD PROTOKOLL 10/2020 32

Protokolljust.

Stadsfullmäktige § 108 16.12.2020

Avslutande av mötet

FM § 108

Beslut: Ordföranden avslutade sammanträdet klockan 01.10.

 ---


